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Komise dopravy Rady města Beroun 
 
 
 
 

Zápis č. 1/2019 
ze zasedání komise dopravy, konaného dne 16. 1. 2019  

od 15:00 hodin v kanceláři vedoucího odboru dopravy a správních agend 
 

 
 

Přítomni: 
Členové komise: David Minařík, JUDr. Sabina Burdová, Petr Bureš, Ing. Albert Červenka, 
por. Bc. Petr Krejbich, Jaromír Jedlička, Ing. Tomáš Kapal, Ing. Vladimír Káš, Pavel Schenk,BBA,                  
                             
 
Hosté: Mgr. Miroslav Jerling, MSTAR Ing. Michal Mišina, p. Novák, Město Králův Dvůr 
Omluveni: ----------- 
 
Zapisovatel: Iveta Brůnová 
Ověřovatel zápisu: Ing. Tomáš Kapal 
 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Volba místop ředsedy komise dopravy 
3. Projednání prodloužení smlouvy s dopravcem Arriv a na dalších 5 let 
4. Řešení komunikace p řed Medicentrem a dialýzou 
5. Návrh řešení parkování na nám ěstí 
6. Řešení p řipojení nové lokality a propojení na T řídu Míru 
7. Integrace dopravy a návrh nových linek MHD 
8  Různé 
 
 
 

Jednání  
 
 
K bodu 1 – Zahájení  
Jednání komise zahájil a dále řídil předseda D. Minařík, který jmenoval zapisovatelem I. Brůnovou a 
ověřovatelem zápisu Ing. Tomáše Kapala 
Dále navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
Usnesení: Komise program jednání schvaluje.  
Hlasování:   9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 2 – Volba místop ředsedy komise dopravy  
Předseda komise navrhl do funkce místopředsedy JUDr. Sabinu Burdovou, která nominaci přijala. O 
návrhu nechal hlasovat. 
 
Usnesení: Komise jmenování místopředsedy schvaluje.  
Hlasování:   9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 3 – Projednání prodloužení smlouvy s dopravc em Arriva na dalších 5 let  
Vedoucí OD Mgr. Jerling seznámil přítomné s historií smlouvy mezi městy Beroun a Králův Dvůr 
a dopravcem Arriva. Smlouva byla podepsána v roce 2015 na dobu 5-ti let a je ji možné ještě jednou 
prodloužit. Podle předpisů EU musí být smlouva vyvěšena v Evropském věstníku 1 rok. Pokud se nikdo 
další nepřihlásí, bude smlouva s fi. Arriva podepsána na konci roku 2020. 
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MSTAR Ing. Mišina navrhl pro případ, že v průběhu trvání nově uzavřené smlouvy bude zavedena 
integrace dopravy, vyřešit formálně po právní stránce přidání do smlouvy třetí stranu - KÚ Středočeský 
kraj (zastoupený IDSK) a MHMP (zastoupený organizací ROPID). 
Usnesení: Komise doporučuje schválení prodloužení smlouvy s fi Arriva 
Hlasování:   7 pro – 0 proti – 2 zdržel se 
 
 
K bodu 4 – Řešení komunikace p řed Medicentrem a dialýzou 
Vedoucí OD Mgr. Jerling informoval přítomné o požadavku paní starostky na případné rozšíření 
parkoviště u Medicentra v prostoru před dialýzou. Řidiči parkují na veřejné zeleni, místo je neupravené, 
zabahněné. Pozemek patří městu, stanovisko vedení Medicentra nebylo vyžádáno. V diskuzi bylo 
konstatováno, že náklady na zřízení nových parkovacích míst by byly příliš vysoké – přemístění 
veřejného osvětlení, inž. sítě, úprava vjezdu/křižovatky, úbytek městské zeleně.  
 
Usnesení: Komise doporučuje nerozšiřovat komunikaci, pouze osadit vysoké obrubníky, které by 

bránily vjezdu na veřejnou zeleň a prostor upravit, vysázet zeleň, upravit vychozenou 
cestu pro pěší. 

Hlasování:   9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 5 - Návrh řešení parkování na nám ěstí 
MSTAR Ing. Mišina informoval přítomné o záměru omezit počet vjezdů aut na náměstí. Náměstí se stává 
v dopravních špičkách zcela neprůjezdným. Navrhovaná řešení jsou – systém závor na vjezdu a výjezdu 
z náměstí (vyřešit jejich vhodné umístění) a placení parkovného systémem registračních značek 
(parkovací automaty mají v programu, je třeba zaktivovat). 
 
Usnesení: Komise doporučuje zavedení na vjezdu a výjezdu umístit závory. 
  Komise doporučuje zavést systém registrační značek do parkovacích automatů.  
Hlasování:   9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 6 - Řešení p řipojení nové lokality a propojení na T řídu Míru  
Předseda komise informoval o nutnosti vyřešení připojení nové lokality „za LIDLEM“ s propojením na 
Třídu Míru. Nejvhodnější varianta je okružní křižovatka s dostatečnými parametry pro průjezd velkých 
vozidel. 
 
Usnesení: Komise doporučuje výstavbu okružní křižovatky s vhodnými technickými parametry, které 

umožní průjezd největším vozidlům (kamiony, kloubové autobusy). 
Hlasování:   9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 7 - Integrace dopravy a návrh nových linek M HD 
Předseda komise konstatoval, že tento bod programu bude řešen později v návaznosti na bod programu 
č.3.  
Město Králův Dvůr, p. Novák sdělil, že mají do budoucna zájem o rozšíření městské dopravy do zatím 
neobsluhovaných míst v Králově Dvoře.  
MSTAR Ing. Mišina informoval, že bylo zadáno zpracování koncepce dopravy ve městě. Výstup je 
dohodnut na leden 2020. Následně bude třeba řešit návaznost silnic, výkup pozemků atd. 
Tuto informaci vzala KD na vědomí. 
 
 
K bodu 8 – R ůzné 
MSTAR Ing. Mišina informoval o plánovaných úpravách parkovacích míst na chodnících na Velkém 
sídlišti. Ke zlepšení bezpečnosti v této oblasti por. Bc. Krejbich doporučuje vybudovat stoupací cyklopruh  
v ulici Košťálkova směrem k STS, čímž se zvýší bezpečnost cyklistů a současně se zamezí 
nedovolenému parkování vozidel. 
 
Informoval o plánované rekonstrukci Wagnerova náměstí a požádal o spolupráci Mgr. Jerlinga a JUDr. 
Burdovou pro práci v komisi na posouzení návrhů.  
 
Konstatoval, že „zelená vlna“ se osvědčila a průjezdnost městem se zlepšila. V budoucnu proběhne další 
napojení synchronizace, např. výjezd z dálnice. 
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Informoval o svém jednání s ŘSD – cca do 15 až 20 let plánují vybudování třetího pruhu na D5 až do 
Prahy, včetně dálničního mostu.  
 
Požádal vedoucího OD o pomoc při řešení „černých parkovišť“ v Okružní ulici, za lékárnou Dr. MAX.   
Výstavba nového parkoviště „Na Podole“ je v řešení. Dle projektu je proti předpokládanému počtu 
parkovacích míst výrazně méně, je dále řešeno s projektantem. 
  
Informoval o požadavku směrem k MP o zpřísnění postupu za špatné parkování a překročení povolené 
rychlosti.  Por.Bc. Krejbich požádal Ing. Mišinu, aby tento požadavek projednal na poradě vedení města 
také s velitelem městské policie.   
 
Mgr. Jerling nabídl členům komise účast na jednání 23. 1. 2019 od 9:30 ve velké zasedačce -  seznámení 
se s připravovanými materiály na vypracování koncepce dopravy v Berouně firmou Citiplan. 
 
P. Jedlička vyslovil pochvalu za provedený světelný přechod pro chodce v Havlíčkově ulici a nový 
asfaltový povrch v ul. Na Máchovně. 
Informoval o postupu revitalizace železniční stanice Beroun. Dokončení je plánované na 7. 10. 2019 
(možné prodloužení termínu dokončení). 
 
P. Bureš upozornil na podle něj, chybějící značku „Cyklisto sesedni z kola“ na lávce u bývalého 
autobusového nádraží. Situace byla vysvětlena, značení je správné. 
 
Tyto informace vzala KD na vědomí. 
 
 
Po vyčerpání programu předseda komise ukončil jednání v 17:00 hodin. 
 
 
Zapsala: Iveta Brůnová    …………………………….. 
 
 
  
Ověřil: Ing. Tomáš Kapal     ……………………………. 
 
 
 
Předseda komise: David Minařík  ………………………………  
 
 


